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Dotyczy: postępowania o udzielenie zamówienia sektorowego -  nr sprawy:   

UE/ZUR/455/2012. 

 

 

W związku z pytaniem jednego z wykonawców do postępowania sektorowego prowadzonego 

w formie przetargu pisemnego pn.: „Zakup odbieraków prądu OTK-2/1 (wersja wzmocniona)  

– dotyczy modernizacji wagonów 105N, w ramach Projektu pn.: „Modernizacja infrastruktury 

tramwajowej i trolejbusowej w Aglomeracji Górnośląskiej wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą” – nr sprawy: UE/ZUR/455/2012, wyjaśniamy: 

 

Pytanie 1  

Czy prąd znamionowy pantografu musi wynosić 1000A. Norma PN-K-92004:1997 stanowi, 

że prąd znamionowy powinien wynosić 600A? 

Odpowiedź: 
Zamawiający dopuszcza dostawę odbieraków prądu zgodnego z PN-K-92004:1997. 

Pytanie 2 

Co rozumie się poprzez maksymalną wysokość? Czy jest to maksymalna wysokość 

konstrukcyjna czy robocza ? Ww. norma określa maksymalną wysokość konstrukcyjna na 

2765 mm? 

Odpowiedź: 
Zamawiający dopuszcza dostawę odbieraków prądu zgodnego z PN-K-92004:1997. 

Pytanie 3 

Norma ustala, że łączniki bocznikujące muszą stanowić przewody o minimalnym łącznym 

przekroju 100 mm
2
. Czy możliwe jest zastosowanie innych przekrojów niż 25 mm

2
?  

Odpowiedź: 
Zamawiający dopuszcza zastosowanie łączników o innym przekroju pod warunkiem, że sumaryczna 

wielkość wynosić będzie minimum 100 mm
2
. 

Pytanie 4 

Czy koniecznym jest określenie maksymalnej długości pantografu w stanie złożonym, jeżeli 

nie będzie on wystawał poza obrys tramwaju? Ww. norma nie określa takiego parametru. 

Odpowiedź:  

Zamawiający określił maksymalną długość odbiornika prądu orientacyjnie aby uniknąć kolizji  

z urządzeniami na dachu tramwaju. Jeżeli wymiar w oferowanym odbieraku prądu przekracza 

zapisany w SIWZ wymiar to zamawiający dopuszcza nieznaczne przekroczenie tego wymiaru,  ale 



wymaga dostarczenia razem z ofertą dokumentację techniczno – ruchową ( DTR ) wraz z rysunkami 

w celu sprawdzenia czy oferowany odbierak nie będzie kolidował z urządzeniami na dachu tramwaju.    

         Zatwierdził: 

       Członek Zarządu-Dyrektor Wykonawczy 

         Bolesław Knapik 


